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Góra Kalwaria, 18.02.2019 r.  

 

 

PROTOKÓŁ NR 7/2019  

Z VII NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

w dniu 18 lutego 2019 r.  

 

VII nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Urzędzie Miasta  

i Gminy w Górze Kalwarii, przy ul. 3 Maja 10. 

 

 

Punkt 1 - Otwarcie VII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita o godz. 14.40 otworzył VII nadzwyczajną sesję Rady 

Miejskiej. Poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk, zaś nagrania obrad będą udostępnione w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy. Ponadto poinformował o konieczności stosowania 

zasad wynikających z przepisów o ochronie danych osobowych.  

Następnie na podstawie podpisanej przez radnych listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

W posiedzeniu uczestniczyło 20 radnych. 

W załączeniu: lista obecności radnych stanowiąca załącznik nr 1 do protokołu; lista obecności 

przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy stanowiąca załącznik 

nr 2 do protokołu; lista obecności gości stanowiąca załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący powitał radnych Rady Miejskiej, burmistrza Arkadiusza Strzyżewskiego, 

zastępców burmistrza: Danutę Rechnię i Mateusza Baja, pracowników urzędu gminy, 

pracowników gminnych jednostek organizacyjnych oraz pozostałych gości.  

 

Punkt 2 - Przedstawienie porządku obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

Nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy 

o samorządzie gminnym (wniosek burmistrza miasta i gminy Góra Kalwaria Arkadiusza 

Strzyżewskiego z dnia 12.02.2019 r. został dołączony do protokołu - załącznik nr 4). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad stanowiący załącznik nr 5 do 

protokołu. Uwag do przedstawionego porządku nie zgłoszono. 

 

Punkt 3 - Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 r. 

Skarbnik gminy Ewa Sobiepanek przedstawiła zmiany w wydatkach budżetowych:  

 Zmiany w wydatkach budżetowych:  

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – w związku z podjęciem przez  

Zebranie Wiejskie uchwały zmieniającej przeznaczenie funduszu sołeckiego wsi Wojciechowice 

oraz na podstawie wniosku złożonego do burmistrza w sprawie zmian w funduszu sołeckim - 

rezygnacja z przyznania dotacji na rozbudowę garażu OSP Wojciechowice oraz przeznaczenie 

funduszu sołeckiego na ułożenie glazury i terakoty w strażnicy OSP Wojciechowice. 

Dyskusji nie było. 
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Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 r. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, Teresa 

Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena 

Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska. 

NIEOBECNI (1): Zbigniew Adamczyk 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr VII/39/2019 

 

Punkt 4 - Zamknięcie VII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita o godz. 14.56
 

zamknął VII nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej.  

 

 

         

                                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                           Jan Rokita 
 

 

Protokół sporządziła:  

Olga Korczak 

 

 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji Rady 

https://www.youtube.com/watch?v=3TV2tzs-DZY 

 

https://www.youtube.com/watch?v=3TV2tzs-DZY

